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متن پرسش

سلام استاد عزیز: میگم یک سوال: مگه حضرت آدم و حوا علیهما السلام توبه نکردند؟ مگه خدا با اون

قسم های ۵ گانه توبشون رو نپذیرفت؟ پس چرا به زمین مهبوط شون کرد؟ این یعنی توبه اگر هم

پذیرفته بشه عواقب عمل گریبان انسان رو حداقل در دنیا خواهد گرفت، درسته؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: بحث آن را مرحوم علامهی طباطبایی به طور مفصل ذیل آیهی «فعصی آدم

ربهّ فغوی» آوردهاند که آن حکم، حکمِ ارشادی بود و حکم ارشادی مثل آن است که کسی به کودک

خود بگوید مواظب بخاری باشد، ولی چنانچه نزدیک شد و دست او سوخت، هر اندازه هم بگوید

اشتباه کردم، مشکل او از این جهت رفع نمیشود. کلیّت این بحث را میتوانید در کتاب «هدف حیات

زمینی آدم» که روی سایت هست، دنبال بفرماد. موفق باشید


